
Q&A – sammanslagning Särö IK och Kullavik IF 

version November 2023 

Detta informationsmaterial har tagits fram tillsammans med styrelserna i Särö IK 

och Kullavik IF för att ge alla medlemmar bästa möjliga bild av olika frågor runt 

sammanslagningen av föreningarna.  

 

1. Varför gör vi sammanslagningen? 

Vi vill gemensamt ta tillvara vår gemensamma, positiva, kraft - att utveckla Särö, 

Kullavik och Malevik till en ännu bättre plats att leva och växa upp i.  

 

Båda föreningar känner att man brottas med samma typ av utmaningar samtidigt som 

varje förening innehar olika styrkor. Tillsammans kan dessa styrkor skapa väldigt 

goda förutsättningar för att gemensamt parera utmaningar, hot och svagheter som 

alla föreningar står inför avseende konkurrens från andra sporter och fritidsintressen.  

Undersökningar har visat att ett upptagningsområde i storleksformen Särö-Malevik-

Kullavik och ca 12-15000 boende i närområdet är vad som krävs för att kunna hålla 

igång lag på både tjej och killsidan från knatte upp till junior- och seniorsatsning.  

Istället för att konkurrera, så vill vi komplettera varandra.  

Vi vill kunna erbjuda en rolig, utvecklande och kompisfrämjande sport i form av både 

bortennis och fotboll!  

 

2. Vad ser ni för fördelar med sammanslagningen?  

De största fördelarna vi ser är följande: 

▪ Större upptagningsområde för att kunna skapa hållbara trupper inom alla 

föreningens verksamheter där vi samarbetar istället för att konkurrera 

▪ Bredda tjejfotbollen inom hela upptagningsområdet med målet att framförallt få 

mer tjejer i Särö att spela fotboll 

▪ Bredda bordtennisen inom hela upptagningsområdet med målet att framförallt få 

fler aktiva från Kullavik och Malevik 

▪ Erbjuda seniorlag för både dam- och herr med god kvalitet, primärt baserat på 

egenutvecklade spelare och med ambitionen att göra det enkelt att vara aktiv 

länge 

▪ Slå ihop kanslierna för att tillsammans bilda ett starkt kansli med modern 

sportutveckling 

▪ Starkt varumärke som är attraktivt för sponsorer och medlemmar 

▪ Tillgång till en av Göteborgs och Norra Hallands bästa plan- och 

hallförutsättningar  

 

 

 

 

 

 



3. Hur ser ambitionen och målbilden ut?  

Balansera tradition och nytänkande 

▪ Säkerställa en rolig, utvecklande och framtidsäker breddverksamhet, för både 

killar och tjejer, från tidig barnaålder upp till seniorverksamhet i Kullaviks/Särös 

upptagningsområde.  

▪ Samtidigt ha så god kvalitet i verksamheten så att de mest ambitiösa 

ungdomarna har givits förutsättningar att utvecklas vidare i en elitförberedande 

verksamhet. 

 

a) En av Kungsbackas ledande idrottsföringar i fråga om antalet medlemmar, goda rykte 

och stabila ekonomi 

b) För killar och tjejer, i alla åldrar från pingis- och fotbollsskola till junioråldern, med en 

tydlig breddkultur, fokus på utveckling och med goda samarbeten med föreningar 

inom Kungsbacka och i angränsande kommuner 

c) Etablerade seniorlag för både dam- och herr med god kvalitet, primärt baserat på 

egenutvecklade spelare och med ambitionen att göra det enkelt att vara aktiv länge 

d) Vara en positiv kraft i att utveckla Kullavik och Särö till en ännu bättre plats att växa 

upp / bo i 

 

4. Vilket namn ska föreningen ha? 

Särö Kullavik IF 

 

5. Vilka klubbfärger ska föreningen ha? 

Styrelserna för båda föreningarna jobbar utifrån färgerna blått och grönt, ett förslag 

på klubbmärke kommer att presenteras på det extra tillsatta årsmötet.  

 

6. Vilket klubbmärke ska föreningen ha? 

Klubben ska ha ett nytt klubbmärke som speglar det nya namnet och de nya 

färgerna, detta är ett pågående arbete och kommer att presenteras inom snar framtid.  

 

7. Vilket organisationsnummer ska föreningen ha? 

Den nya föreningen kommer fortsätta att bygga på Kullavik IFs nuvarande 

organisationsnummer. Organisationsnummer är dock enbart en formalia, både Särö 

IKs och Kullavik IFs historia kommer att vara en del av grundstommen till den nya 

föreningen.  

 

8. Vilka match- och tävlingsställ skall användas i den nya föreningen? 

Tillsammans med de nya klubbfärgerna och nytt klubbmärke ska en ny grafisk profil 

tas fram för föreningen med både nya match- och träningsställ. Då vi kommer att bli 

en stor förening med många aktiva spelare så kommer vi tyvärr inte att ha ett 



matchställ redo för varje lag från dag 1 utan ett gradvis övergång kommer att bli 

aktuell. Under denna övergångsperiod kommer vi att jobba med befintliga matchställ i 

både Särö IK och Kullavik IF.  

 

9. Vilket IT system kommer den nya föreningen att använda sig av? 

Efter gemensam översyn, så har båda styrelserna tagit beslutet att använda 

SportAdmin som idag är det systemet som Kullavik IF använder.  

 

10. Var ska föreningen ha sin bas?  

Föreningen kommer att fortsätta utveckla ändamålsenliga lokaler och anläggningar i 

Särö, Kullavik, Malevik och Bukärr – för att säkerställa att man kan idrotta och träffas i 

sitt närområde.  

Kansli kommer att finnas i Särö IKs nuvarande klubbhus. 

 

11. Är detta en sammanslagning enbart för fotbollen och hur blir det med 

bordtennisen? 

Den nya föreningen kommer att ha två verksamheter, bordtennis och fotboll. Eftersom 

Kullavik IF idag inte har någon bordtennisverksamhet så kommer bordtennisen från 

Särö IK att lyftas in som den är i den nya föreningen.  

 

12. Kommer det inte att bli väldigt stora barngrupper, framförallt inom fotbollen 

och de yngre kullarna? 

 

Detta är något som båda styrelser är fullt medvetna om och tanken är att vi, inom 

fotbollen, ska behålla lokala grupperingar för de minsta årskullarna så mycket som 

bara möjligt. Den nya styrelsen kommer att arbeta fram en strategi för i vilken ålder 

en gemensam tränings- och matchtrupp kommer att bli standard, troligtvis vid 

introducering av spelform 9mot9 eller 11mot 11. Självklart så kommer varje årskurs 

att vara unik och om det finns behov vid tidigare samträning, så kommer den 

möjligheten att diskuteras.  

 

13. Ska föreningen ha ett seniorlag inom fotboll? 

 

Ja, både på herr och damsidan. På herrsidan bygger vi vidare på de junior- och 

seniorlag som redan finns etablerade inom Särö IK och Kullavik IF samt fortsätter att 

satsa på de juniorlag som finns inom både Särö och Kullavik. På damsidan har 

Kullavik IF redan etablerade planer på att starta upp ett seniorlag, ett spår som 

kommer fortsätta i den nya föreningen. 

 

För bordtennisen så fortsätter vi med de representationslag som finns etablerade 

inom Särö IK dag.  

 

För all seniorverksamhet är den övergripande ambitionen att trupperna primärt skall 

baseras på egenutvecklade spelare och med ambitionen att göra det enkelt att vara 

aktiv länge.  



 

 

14. Innebär sammanslagningen att vi tappar våra serieplatser och licenser? 

 

Detta har stämts av med både fotbolls- samt bordtennisförbunden och inga licenser 

kommer att tappas.  

 

15. Kommer den nya föreningen att satsa lika mycket på tjejer som på killar? 

 

Den nya föreningen kommer att vara en förening där alla aktiva har exakt samma 

förutsättningar, oavsett kön. Eftersom Särö inte har någon tjejfotbollsverksamhet 

idag, så hoppas både Särö IK och Kullavik IF att en gemensam förening kommer att 

öka intresset och förutsättningarna för tjejfotboll inom framförallt Särö så att vi 

tillsammans kan växa och utvecklas.  

 

 

16. Hur kommer medlemskapet i den nya föreningen att se ut? 

Den nya föreningen kommer att bygga på ett individuellt medlemskap, dvs 

familjemedlemskapet som Särö IK idag bygger på kommer att upphöra. Kullavik IF 

har redan ett individuellt medlemskap idag. Däremot så rymmer ett individuellt 

medlemskap att man kan vara aktiv både inom fotboll och bordtennis. 

Träningsavgifter kommer att tillkomma för respektive träningsgrupp man tillhör och 

ledare, tränare och styrelse kommer att erhålla gratis medlemskap i föreningen.  

 

17. Vad kommer medlemsavgiften i den nya föreningen att ligga på?  

 

Medlemsavgiftens storlek för dena nya föreningen kommer att beslutas av årsmötet i 

den nya föreningen, men tanken är att ligga kvar på i princip samma nivåer som 

föreningarna ligger på idag.  

 

 

18. Kommer mitt medlemskap att föras över automatiskt till den nya föreningen? 

I Sverige råder så kallad föreningsfrihet, vilket innebär att ett medlemskap ej kan 

påtvingas någon mot dennes vilja. Det blir dock skillnad för medlemmarna i Särö IK 

och Kullavik IF enligt följande.  

Kullavik IF – eftersom Kullavik IF behåller sitt organisationsnummer och inte bildar 

någon ny förening, så blir du som är medlem i Kullavik IF idag per automatik också 

kvar som medlem i Särö Kullavik IF. Läs gärna mer under fråga 20 ”Hur går 

sammanslagningen till rent praktiskt” där detta beskrivs mer i detalj. 

Särö IK – eftersom Särö IK formellt kommer att läggas ner och övergå i den nya 

föreningen, så kommer du som medlem i Särö IK idag att behöva göra ett aktivt val 

för att bli medlem i Särö Kullavik IF. Med anledning av föreningsfriheten så är det inte 

möjligt att genomföra en automatisk överföring av alla befintliga medlemmar. 

Självklart så kommer detta att administreras av kansliet på ett så enkelt och smidigt 

sätt som möjligt, mer information kommer att skickas ut när det närmar sig.  

 

 



 

19. Hur kommer stadgarna i den nya föreningen att se ut? 

Stadgar för den nya föreningen är framtagna och finns tillgängliga för insyn.  

 

20. Hur går sammanslagningen till rent praktiskt? 

Formellt och i enlighet med respektive förenings stadgar så kommer den nya 

föreningen att bildas enligt följande: 

STEG 1 - både Kullavik IF och Särö IK kallar till respektive extra årsmöten.  

▪ På Kullavik IFs stämma kommer Kullaviks medlemmar att rösta om att ombilda 

föreningen under nytt namn, nya färger och nya stadgar samt att välkomna och ta 

emot Särö IKs medlemmar. På Särö IKs stämma kommer Särös medlemmar att 

rösta om att lägga ner föreningen och istället gå upp i den nya föreningen. Alla 

förutsättningar, material m.m. kommer att skickas med i kallelse till dessa extra 

årsmöten och man kan enbart rösta ja eller nej till hela paketet.  

 

▪ På respektive extra årsmöte krävs det 2/3 majoritet av de avgivna (närvarande) 

rösterna för att sammanslagningen ska gå igenom.  

 

STEG 2 – interimsperiod med interimsstyrelse 

▪ När respektive årsmöte har röstat igenom förslaget kommer en interimsstyrelse 

bestående av både Kullaviks IFs och Särö IKs nuvarande styrelser att leda båda 

verksamheterna. En gemensam valberedning bereder under tiden förslag till ny 

styrelse i den nya föreningen. 

STEG 3 – nya föreningen tar vid 

▪ Den nya föreningen håller sitt första ordinarie årsmöte och väljer då in ny 

styrelse, nya stadgar m.m. 

 

21. Vem har rösträtt på extra årsmötena? 

 

Rösträtt sker enligt respektive förenings stadgar. Viktigt att komma ihåg är att man 

enbart har rösträtt i den förening man är medlem i.  

 

Särö IK  

Särö IK har ett familjemedlemskap vilket innebär att samtliga aktiva under 18 år i 

föreningen inklusive deras vårdnadshavare har rösträtt om man (a) under mötesåret 

fyller lägst 12 år, (b) medlemskapet har beviljats minst 2 månader innan mötet samt 

att (c) medlemsavgiften har betalats senast 2 månader innan årsmötet.  

 

Medlem får företrädas av ombud via fullmakt, dock får ett ombud enbart representera 

en medlem. Vårdnadshavare kan dock företräda sina barn utan fullmakt.  

 

Aktiva över 18 år har ett individuellt medlemskap i föreningen, samma gäller för 

stödmedlemmar eller pensionärsmedlemskap.  

 

 



Kullavik IF 

Kullavik IF har individuellt medlemskap där varje individuell medlem har rösträtt om 

man (a) har betalat medlemsavgift samt (b) under mötesåret fyller lägst 18 år. 

Rösträtten är personlig och får inte utövas genom ombud. Medlemmar som under 

mötesåret inte fyller lägst 18 år kan dock företrädas av vårdnadshavare.  

 

 

22. Hur ser tidsplaneringen ut? 

 

Ambitionen är att både Särö IK och Kullavik IF skall kunna avsluta sina räkenskapsår 

2023 och att den nya föreningen skall träda kraft i Januari 2024. Till fotbollssäsongen 

2024 skall vi kunna anmäla lag i den nya föreningens namn. För bordtennisen vars 

säsong sträcker sig från höst till vår kommer det förmodligen att göras en mera 

gradvis övergång.  

 

 

// Styrelserna i Särö IK och Kullavik IF  


